
Referat Bestyrelsesmøde 30/1-2025 
Afbud: Anders, Peter & Charlotte J. 

 
 

  
Økonomi 
● Gennemgang af regnskab 2024, bestyrelsen godkendte og takker for grundigt 

arbejde, og budget 2025 af Liselotte. Regnskab underskrives på næste 
bestyrelsesmøde. 

● Kontingentopkrævning i kluboffice - gebyrer skal på opkrævningen 10,- på alle, den er 
dog låst til denne kørsel så det bliver fra 1/8-2025. 

● Vi har skåret ned på konti i banken for overblikkets skyld 
● Kontingent Old Boys - alle spillere skal registreres i Kluboffice, kontingentopkrævning 

i 2025 forbliver som i 2024. I 2026 tager vi det op til revurdering hvorvidt OB skal over 
på samme opkrævning som alle andre. På næste møde tages op, hvordan spillere der 
kun vintertræner med oldboys eller andre seniorer, skal betale kontingent, hvis de skal 
det. 

● Børneattester, der er sendt mail til alle trænere og bestyrelsen. Mange har allerede 
udfyldt, nogle står med forkert fødselsdato og kan dermed ikke udfylde, dem retter vi 
når de henvender sig. 

● Betalingssystem kiosk,  Preben & Kenneth har denne bold, Kenneth har fundet den 
løsning vi går med. Det skal være på plads til 1. april 2025. 

 
Administration  
● OK vagt 23/5 - hvem og betingelser – dette rykkes til næste møde. 
● Generalforsamling 20/3. Lars er eneste på valg og genopstiller gerne. Vi skal 

have 2 suppleanter ind, her stiller Belinda op til den ene. Vi skal have snakket 
om vi kan bryde op så vi ikke alle er på valg samme år. Tages op på næste 
møde. Micka kontakter Sofus og spørger om han vil være dirigent. Micka laver 
oplæg til indkaldelse, kom meget gerne med emner der kan gøre GF mere 
attraktiv for vores medlemmer. Vi serverer øl, sodavand & kage 

 
● Vi skal se på noget statistik over medlemstallet, fastholder vi vores medlemmer 

over vinteren. Dette tages på næste møde. 
 
Baneudvalg (Lars) 
● Vi har besluttet at sige ja til at NF Academy kommer til Lystrup i Påsken, hvis 

det lykkes, vil det betyde en fodboldcamp med portugisiske trænere fra øverste 
hylde, elitetræning til bredden. Et spændende koncept som kan udvikle både 
spillere og trænere. Micka kontakter dem. 



● Bane@lystrupfodbold.dk går til steffen, husk at bruge lc@lystrupfodbold.dk til 
Lars 

● Læhegn til Kunst – Dette tager vi på næste møde 
 

Klubhusudvalg  
● Vi overvejer en Container fordi vi mangler plads - tilbud hjem på løsninger - 

18.000,- 20 fods, sponsoreret 8000,- Vi tager en snak herom på næste 
bestyrelsesmøde. Hvordan får vi det til at se pænt ud? 

● Vi skal investere i løbende vedligehold af kunstgræsbanen. Evt. en ATW med 
net – Preben tager tilbud hjem på løsninger til vedligehold 

● Leasingkontrakt på kridtemaskinen udløber 1/3-2026. 1/12-2025 skal vi have 
ny aftale. Koster 5000,- at købe den når perioden udløber. Snak med Flemming 
herom inden der træffes beslutning. 

● Udvalget i kiosken tages op til revision. Preben vender tilbage med 
åbningstider. Evaluer kiosk på næste møde, åbningstider, sortiment mm. Kan vi 
skabe mere hygge. 

 
IT-udvalg (Micka) 
● Folk skal stoppe med Holdsport, vi sender en mail ud herom og så lukker vi 

ned for brugerne. Udfordringen for os er at vi får tilskud for alle kampe, 
træninger og arrangementer og det trækker vi fra kampklar. 

 
Trænerudvalg (Peter) 
● Vi skal have en opdateret liste over trænere og assistenter og hvad de får af 

godtgørelser. Lars har sendt alle kontrakter til Peter, så listen laves af Peter. 
● Frivillig fest/Gave til trænere. Der er kommet forslag om at alle frivillige får en 

gave årligt i stedet for en fest. Dette tager vi op på næste møde. 
● Peter og Anders arrangerer et DBU trænerkursus til foråret for alle vores 

trænere. 
● Vi skal have mere struktur og organisering af vores unge trænere, der skal 

tættere samarbejde imellem unge og trænerne. 
● Hvordan får vi taget fat om de unge fra U13 og op, hvilke trænerkvalifikationer 

kræver de og hvad kræves der af set-up? Tages op på næste møde da Anders 
og Peter havde afbud. 
 
 

 
Materialeudvalg (Lars) (Tøj Charlotte) 
● Vi bliver hos Sportsworld, kontrakten løber til 2027. 
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Børn- & ungeudvalg (Anders) 
 
DBU Børneklub 
● Anders har henover jul og nytår arbejdet på at udfylde punkter på klub Office 

under fanen DBU børneklub som vi skal udfylde. Punkterne er blevet godkendt 
at vores klubrådgiver Ivan. 

● Børneudviklingstræner: Poul og jeg(Anders) har arbejdet på hans kontrakt så 
den ligeledes kan godkendes af DBU. I starten af februar vil vi indkalde til et 
møde med flere potentielle børneudviklingstrænere. 

 
DBU Pigerakketten 
● Anders har meldt os til pigeraketten for at få flere piger til fodbold og ansøgt 

om at vi får det i starten/midten af april. Vi afventer svar fra DBU. Han har søgt 
støtte ved Aarhus kommune og fået det, så vi har ingen udgifter til det. Der skal 
være 5-6 frivillige på dagen, dem finder Anders. Lars har meldt at han gerne vil 
hjælpe til. 

 
Seniorudvalg 
 
Aktivitetsudvalg (Micka) 
● Fodboldskole update - 176 tilmeldte pt. + minifodboldskole som er udsolgt. 

Kontakt Henrik fra Virup vedr. opslag. Leverandør til mad bliver formentlig Rice 
Wood. Preben har skaffet nogle sponsorer. Husk at sende certifikater til EDC. 

● Aktivitetsdag forår – Kommer på næste møde 
● Lystrup cup udvalg - hvem? (Preben kontakte eksterne vogne) Charlotte W vil 

gerne hjælpe efter sommerferien. 
● Sankt Hans, 7000,- hvad skal de bruges på, udvalg? Kommer på næste møde. 
● Evaluering juletræssalg. Efterspørgsel efter mindre træer. Meget meget flotte 

træer. Super hyggeligt og dejligt med åben i kiosken. Skrive til Poul vedr. 
banner. Evt. banner ved motorvejen. Vi gentager succes næste år. Preben 
trækker statistik hvilke dage der blev solgt og vi genovervejer åbningstiderne. 
Micka har booket banner på hallen til december. 
 
 

 
Sponsorudvalg (Preben) 
● Har gang i rigtig mange kontakter og flere har tilkendegivet sponsorat. 

 



4. Evt. 
● Tjek Ry ud hvordan de gør med frivillige - næste møde 
● Ny opvasker - Lions Lystrup giver et sponsorat 

 
 
 
 
 
 
 
 


